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                                報告/歡迎 

                                讚美/祈禱  

                               讚美敬拜上主; 全地至高是我主; 不可能的愛; 全然歸你 

                                                                奉獻 

                                 主餐 

                           哥林多前書 11:23-26                                                                                                                          

                                                                                                    信息 

                             「耶穌奇異的降生」 

                               回應:誰是主角? 

                                                      祝福 

                                      講員: 鄭會淦牧師     領會/領詩:饒承宗執事     司琴:唐周明慧姊妹            
 
 

在讚美中敬拜 
 
 
 
在禱告中敬拜 
在主餐中敬拜 
在聆聽中敬拜 
 

            擁戴我主為王; 我相信一山崗名叫各各他 

                                 寶貴十架 
                  
                               
    

                                     讀經:約翰福音 3:16 
      信息:「新的開始」- 約翰福音 1:1-18 

  
                     三一頌/祝福/報告 
 
 

          序樂/宣召 
 陳雲海弟兄 

程李家珏師母 
李佳璇姊妹 

祈禱/榮耀頌 
蔣淙昕牧師 

 

在讚美中敬拜  

 在讚美中敬拜 
 
  
 在禱告中敬拜 
 在話語中敬拜 
在聆聽中敬拜 
在主餐中敬拜 
 
 
 
 
 
 

 

                  

              耶和華已掌權;我們渴望的耶穌;盡情的敬拜 
 
 
                                  

                                 讀經: 路加福音 1:26-38           
    信息:「聖誕佳音(一)：以馬內利應許的應驗」 
              讀經: 哥林多前書 11:23-26                                

      三一頌/祝福/報告 

                                        

       序樂/宣召                                                                                                                                                                                                                                        
      江明億執事 
     蒲柯碧棻師母 

祈禱/榮耀頌 
        馬學飛弟兄                                
    蒲介珉牧師 
    
         

      
                         

                 蓋城國語堂主日,上午十一時半   

本月金句:「因為有一個嬰孩為我們而生，有一個兒子賜給我們；政權必擔在他的肩頭上；他的名必稱
為「奇妙的策士、全能的神、永恆的父、和平的君」。他的政權與平安必無窮無盡地增加，他在大衛
的寶座上治理他的國，以公平和公義使國堅立穩固，從現在直到永遠。萬軍之耶和華的熱心必成全這
事。」                                                                                                                                                                                                            以賽亞書九章六至七節(引自新譯本) 

                 洛城粵語堂主日,上午九時三刻   

主日實體/網上主日敬拜  

                  洛城國語堂主日,上午九時三刻   
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                                           Call to Worship    P. K. Kannan    

                                              Singspiration    Daniel Cheng     

                                          Communion    Pastor Hugo Cheng                                 

                                           Message    Pastor Hugo Cheng 
                        “Behold The Lamb of God - Advent Series Sermon #1” 
                                                          – John 1:1-5 
                               Outline: 1. He is God Himself Perfectly Expressed 
                                               2. He is the Creator and Sustainer God 
                                               3. He is the Source of True Life and Light 
 
                                                              Benediction  
 

      Welcome & Announcements    P. K. Kannan 
 
 

 
 
 
                                                                                         
 
                                              Call to Worship    Felix Chiu 

 Praise Singing   

Communion    Pastor John Tung 

                                     Message    Pastor Steve Eatmon 
                             “The Light in the Darkness” – John 1:1-5                          
 
                                                    Closing Prayer 

                          Welcome & Announcements    Pastor John Tung 
 
     

 
                               
 

 

 Gaithersburg – English 

 

10:00 AM 

English In-Person/Online Sunday Worship Services  

 

 

 

 Rockville – English/Youth                                                                                  11:20 AM 

Monthly Scripture: “For to us a child is born, to us a son is given, and the government will be on 
his shoulders. And he will be called Wonderful Counselor, Mighty God, Everlasting Father, 
Prince of Peace. Of the increase of his government and peace there will be no end. He will 
reign on David’s throne and over his kingdom, establishing and upholding it with justice and 
righteousness from that time on and forever. The zeal of the LORD Almighty will accomplish 
this.”                                                                                                                                 Isaiah 9:6-7  
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1. 12/10的會員大會: 今日主日敬拜後，於教會有電子郵件登記的會員將陸續收到電子選票, 

收到後就可以開始投票. 12/04週一晚間尚未收到電子選票的會員請聯絡
system@cbcm.org.未有在教會登記電子郵址的會員, 今天起可至教會辦公室領取紙張選票
並投票. 12/09週六尚未投票的會員將通過電子郵件和手機短信再一次收到電子選票. 

12/10週日下午一時截止投票.  

2. 今日在各堂敬拜中介紹 2024 年度執事候選人(請參夾頁). 

3. 財務部： 

(1) 今天將向教會各堂匯報 2024 年的經常費預算. 預算摘要請看夾頁第 16頁.  

(2) 關於財政預算的問答環節將於下午 1 時在洛城堂的 B03/05課室和蓋城堂的 226課室
舉行.  

(3) 自 2024年開始, 教會將使用沒有印上奉獻者編號和日期的白色奉獻信封. 2023 年奉獻 

      信封左上角的編號是您在教會數據庫中所分配的奉獻者編號, 這號碼將保持不變; 請 

       將你的奉獻者編號填寫在白色奉獻信封上. 或您可以更改日期繼續使用 2023 年剩下 

      的奉獻信封.  

(4) 白色的奉獻信封將於 12/3 和 12/10 在洛城堂的會客室發放. 財務部同工屆時將協助您 

       處理地址更改和/或奉獻問題. 您也可隨時在洛城堂的大禮堂, 大堂和交誼廳以及蓋城 

       堂的指定地點取用白色的奉獻信封.  

4. 關懷部:  

(1) 我們將會開始一個為支持家長有 LGBTQ 兒女的網上小組. 聚會用英語進行. 每月兩次 

在星期二晚上 8-9:30. 12月份會在 12/5及 12/19聚會. 若你想參加, 請聯絡你的牧師轉介
參加小組. 所有分享或任何相關資料均會保密. 若有任何問題, 請聯絡黃尹笑紅執事 

anita.wong@cbcmgroups.org.   

(2) 已將 990元贈送給 33位阿富汗的小孩購買冬衣, 並贈送 29件冬衣給本地洛城 Maryvale   

小學有需要的小學生. 

5. 宣道部: 截至今年 10月底, 教會所收到的差傳奉獻是全年目標$600,000的$443,999.60, 離
2023 年目標還差$156,000.40. 請在禱告中記念並請繼續奉獻使教會能達到向宣教伙伴與
各事工所期許的支持. 

6. 接待部: 自今日起, 洛城堂午餐時間將試行提供 10份少糖、少鹽、少油的健康餐. (嘗試
性質) 

7. 蒙福中心的心理健康事工主任呂宗榮博士將於網上帶領一個「瞭解你的情緒」的研討
會, 分別以英語, 粵語和國語舉行, 時間是晚上 8時至 9時, 詳情請參夾頁.日期和鏈結如
下:                              英語: 星期三 12/6  https://msteams.link/KAWI  

                                 粵語: 星期四 12/7  https://msteams.link/SVVR  

                                 國語: 星期三 12/13  https://msteams.link/9CDZ 

8. 由佳音藝術事工團(簡稱佳音)主辦的大型文藝晚會「愛與盼望」將於今晚 7時半在馬利
蘭中華聖經教會的大禮堂舉行, 今年主題是基於對新冠疫情的感悟, 體現大家靠著真愛不
喪膽、有盼望. 今年節目包括獨唱、合唱、小品、相聲、朗誦、默劇等, 短講講員為程德
鵬牧師. 歡迎弟兄姊妹邀請需要福音的朋友們一起來參加! 

9. 敬拜部: 洛城與蓋城聯合詩班於 12/9週六上午 11時半至下午 12時半在聖經博物館獻詩,

位於博物館 1 樓. 現埸購票使用折扣碼 Choir50半價優惠. 歡迎大家同來出席. 

 教會動態 

  

Streaming/O

nline Sunday 

Worship 

Services  

mailto:system@cbcm.org
mailto:anita.wong@cbcmgroups.org
https://msteams.link/KAWI
https://msteams.link/SVVR
https://msteams.link/9CDZ
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10. 傳道部: 將於 12/10主日下午 1-2點, 在交誼廳舉辦 "2023幸福小組見證分享", 請弟兄姊妹
們預留時間參加. 

11. 團契部: 12/16星期六晚上 7至 10時在洛城市中心舉行聖誕節報佳音. 有熱飲、點心及肢
體交通. 英語/國語/粵語. 如欲報名或疑問, 請聯繫: tien.chen@cbcmgroups.org.  

12. 少年部: 2024少年冬令會將於明年 1/26-1/28在 Skycroft 會議中心 (Middletown, MD)舉行. 歡
迎六至十二年級的少年人參加. 請至 tinyurl.come/tqwr24查詢及登記報名, 在 12/24前報名
享有早鳥優惠 ($130). 詳情及關於兄弟姊妹的報名費折扣請聯絡 Youth.Dept@cbcm.org. 

13.  2024教會月曆 (主題:看見身邊的美好) 將於今日及下主日免費派發:洛城堂在中文堂敬拜
後於會客室, 蓋城堂於大堂, 一家一份, 若要多買, 每份 3元.  

14. 2024教會埸地使用申請: 請所有需預訂教會課室/埸地作為明年小組、團契、部門會議或
教會事工聚會需用之負責人(洛城/蓋城), 重新填寫申請表,電郵至 reservation@cbcm.org. 場
地使用安排以先申請先核准為原則,一年有效期, 如使用洛城堂地下室 B09或交誼廳須每
半年申請一次. 申請表於此下載.  

 
 

 

1. 國語堂主日早禱會: 上午 9時, B03/05課室. 
2. 國語堂週三禱告會: 晚上 8 時網上, 請聯繫蔣牧師 edward.jiang@cbcm.org.. 

3. 國語堂主日學: 「歷代志上下」、「馬可福音」、「人論與罪論」、 「有效的傳福音」、 「主
日福音班」、「慕道班」: 上午 11時半  

4. 國語堂負責排桌椅: 十二月至明年二月份, 請國語堂的弟兄姊妹於敬拜後幫忙排午餐桌
椅. 

5. 粵語堂主日早禱會: 上午 9時在 B01課室及網上, 聯繫鄭牧師 vitus.cheng@cbcm.org. 

6. 粵語堂主日學:「忠於使命,勇於承擔-以斯拉記,尼希米記」、「耶穌係邊個?」、「慕道
班」: 上午 11時半 

7. 本年最後一次廣福粵語外展聚會將於 12/9週六下午 1時 1刻在交誼廳舉行. 內容有電影
欣賞、破冰遊戲、茶點及詩歌分享. 請踴躍邀請未信主的親友參加.報名請洽李譚美英
姊妹(301-448-8494), 詳情請參考夾頁 22頁.  

 
 
 
 

1. 週三禱告會: 晚上 8時在網上 

2. 晨禱: 週一至週五上午 8時, 在網上, 一起學習用神的話語禱讀, 請聯繫蒲牧師 

christopher.poh@cbcm.org.  

3. 成人主日學:「利未記」、 「慕道班」:上午 10時 

4. 兒童部:  

(1) 孩童照顧: 週日上午 10時, Room 224 

(2) 兒童主日學: 週日上午 11時半, 幼兒班 Room 101, 學前班 Room 224, 國小班 Room 225. 

 

2023 年 12 月 03 日 國語堂主日福音慕道班 
 

 蓋城中文堂(電話 301-216-9598)  

Streaming/Online Sunday Worship 

Services  

 洛城中文堂 (國/粵語) 

  

Streaming/Online Sunday 

Worship Services  

mailto:tien.chen@cbcmgroups.org
mailto:reservation@cbcm.org
https://www.cbcm.org/zh-hk/%E6%95%99%E6%9C%83%E8%A1%8C%E4%BA%8B%E6%9B%86/%E8%81%9A%E6%9C%83%E5%A0%B4%E5%9C%B0%E7%94%B3%E8%AB%8B%E8%A1%A8.aspx
mailto:edward.jiang@cbcm.org.
mailto:vitus.cheng@cbcm.org
mailto:christopher.poh@cbcm.org
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感謝主,上週主日(11/26/2023)福音班有 9位(實體)慕道友, 慕道班也有 1位慕道友出席. 傳福

音是教會增長的第一線, 一個真正重生得救的基督徒, 傳福音是他(她)的責任、福份與感恩

的回應. 如經上所記:「報福音傳喜信的人, 他們的腳蹤何等佳美!」(羅 10:15). 請弟兄姊妹

繼續為福音事工代禱, 積極的邀請親友, 鄰居, 同事來參加主日實體或網上的福音外展. 

 
(1) 福音組 (11:25 AM-12:30 PM)  

實體教室: B10, Teams教室, 每主日上午 11:25 AM, 請點擊此處登入.  

 

「政治」- 講員: 華春明弟兄 
 

政治常常令人心生激盪, 也常令人詬病, 更常令人避之猶恐不及.「玩」政治的惹人厭,「背

後黑手」也常與政治脫不了關係. 事實上, 人是離不開社會群體的, 而社會群體則離不開政

治, 因此, 人每天過日子就離不開政治. 基督徒是否也是一樣嗎？ 歡迎慕道朋友來聊聊.  

 
(2) 慕道組(實體教室: B06, 11:30 AM-12:30 PM) 

「基要真理答疑」(教師:唐世朗弟兄) - 歡迎對真理要進一步問答者參加 

 

 

 
Tuesday 週二 12/05 
 Rockville: Pilgrim Mandarin Women’s Bible Study, 9:30 AM, online meeting 

洛城堂:「天路國語婦女查經」, 上午九時半, 網上聚會, 聯繫 cynthia.su@cbcmgroups.org 

Wednesday 週三 12/06 
 Rockville: “Kindness Mandarin Women’s Bible Study” ,10 AM, online meeting  

洛城堂:「恩慈國語婦女查經」, 上午十時, 網上聚會, 聯繫 chia-hsuan.lee@cbcmgroups.org   

 Rockville: Mandarin Prayer Meeting, 8 PM, Zoom 

洛城堂: 國語堂禱告會, 晚上八時, 網上聚會 

 Gaithersburg: Mandarin Prayer Meeting, 8 PM, Zoom 

蓋城堂: 國語堂禱告會, 晚上八時, 網上聚會 
 Gaithersburg: “Tong Xing Mandarin Fellowship”, 10 AM, Zoom 

蓋城堂:「同行國語團契」, 上午十時, 網上聚會, 聯繫 zuyao.zhang@cbcmgroups.org 
Thursday 週四 12/07 
 Rockville: “Community Center Activity”, 10 AM, online meeting 
洛城堂:「社區中心活動」,上午十時, 網上聚會, 聯繫 hsiao.sun@cbcmgroups.org  
講員: 張德健長老 

Friday 週五 12/08 
 Rockville: Teens Group - “Others First 3”, 8 PM, in the Chapel 

洛城堂:少年團契-「他人優先 (三)」, 晚上八時在副堂 
 Rockville: Awana, 8:00-9:30 PM, at church 
    洛城堂: 「Awana」, 晚上八至九時半在教會 

Meetings this week 本週聚會: www.cbcm.org 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19:7be22DfmIFeSkUDMpaCJISFVb3a0zFRDInFP88tM0nE1@thread.tacv2/1700104893628?context=%7b%22Tid%22:%22f9a648a0-87b7-43e6-8e79-9d3f64a631c7%22,%22Oid%22:%220987dd85-b20a-4025-9079-99594e906d3c%22%7d
mailto:cynthia.su@cbcmgroups.org
mailto:chia-hsuan.lee@cbcmgroups.org
mailto:zuyao.zhang@cbcmgroups.org
mailto:hsiao.sun@cbcmgroups.org
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 Rockville: “Faithful and Young Mandarin YA Bible Study“ (7:30 PM, B11/13, except prayer meeting) 
洛城堂: 「飛揚國語青年查經」(晚上七時半在 B11/13課室, 除每月月禱會外)  

 Gaithersburg: Children’s and Teens’ Awana, 8 PM, in-person 
蓋城堂:「兒童及少年 Awana」, 週五晚上八時, 實體聚會 

 Gaithersburg: Hua-Sheng Fellowship, 8 PM, in-person 
蓋城堂:「華盛團契」, 晚上八時, 實體聚會, 聯繫 hongyu.gu@cbcmgroups.org  

 
 
 
                                                                                                                                                                                  
1. Membership Meeting on 12/10: After today’s worship, all members with a church email account, upon 

receiving the e-vote ballot link, may vote anytime electronically. Members who have not received the 

electronic ballots by 12/4, please contact system@cbcm.org. Members who do not have a church email 

account may pick up a paper ballot to vote at the church office starting today. Members who have not 

voted by Saturday 12/9 will receive electronic ballots again via email or text messages. Voting deadline 

is 1:00 PM on Sunday 12/10.  

2. Finance Department:  

(1) 2024 General Fund budget will be presented at services on both campuses today. See Insert for 

budget summary.  

(2) Budget Q&A sessions will be held at 1 PM in B03/05 in R-Campus and Room 226 in G-Campus.  

(3) Beginning 2024, white offering envelopes without imprinted donor # and date will be used. The # on 

the top left corner of your 2023 offering envelope is your assigned donor # used in the church database 

and will remain the same from year to year. Please take note of your assigned donor # and use it on 

white offering envelopes. You may continue to use your offering envelopes left from 2023 by changing 

the date.  

(4) Boxes of white offering envelopes distributed in the Visitors' Lounge in R-Campus today and 12/10. 

Finance Dept. staff are available to assist you with address changes and/or offering issues. White 

offering envelopes will also be available in the Sanctuary and Fellowship Hall at R-Campus and 

designated locations at G-Campus in 2024.  

3. Caring Dept.:  

(1) We will begin a virtual support group in English for parents with LGBTQ children starting in December 

twice a month on Tuesdays from 8-9:30 PM on 12/5 and 12/19. If you would like to join, please contact 

your congregational pastor. All sharing and information will be strictly confidential. Please email Anita 

Wong  anita.wong@cbcmgroups.org for any questions. 

(2) $990 of gift cards was given to 33 Afghan children for winter clothing and 29 winter coats were sent to 

Maryvale Elementary School in Rockville. 

4. Missions Dept.: As of October 31, we have received $443,999.60 of 2023 Missions giving goal of 

$600,000. We are $156,000.40 short for the year 2023. Please pray and give so CBCM can fulfill our 

commitments to our supported Kingdom Partners and ministries. 

5. Hospitality Dept.: We will begin providing 10 healthy lunch boxes on a trial basis with reduced sugar, salt, 

and oil at R-Campus starting today.  

  GENERAL ANNOUNCEMENTS  

mailto:hongyu.gu@cbcmgroups.org
mailto:system@cbcm.org
mailto:anita.wong@cbcmgroups.org
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6. Evangelism Dept.: Excitement in the air! For the first time, "An Evening of Sing Along Christmas Carols", 

a fun and relaxing celebration of the true meaning of Christmas is coming soon on Saturday 12/9, 7-9 

PM. NOW is the time to invite your non-Christian and unchurched friends to join us. Refreshments will be 

served! To help out and/or RSVP, please contact Debbie Hsu at RSVP.events@cbcmgroups.org by 12/6.  

7. The Blessed Center: Mental Health Ministry Director, Dr. Gerald Lui, will offer online English, Cantonese, 

and Mandarin workshops on “Understanding Your Emotions” from 8-9 PM. Please see insert for more 

information.            English: Wednesday 12/6  https://msteams.link/KAWI  
       Cantonese: Thursday 12/7  https://msteams.link/SVVR  
       Mandarin: Wednesday 12/13  https://msteams.link/9CDZ  

8. Worship Dept.: R&G Campus combined choir will present hymn offerings at Museum of the Bible on 

Saturday 12/9,11:30 AM -12:30 PM, 1st Floor, Museum of the Bible. Walk-up Admission 50% off discount 

code: Choir50. All are welcome!  

9. Fellowship Dept.: Christmas Caroling with hot drinks, snacks, and fellowship in Rockville Town Center on 

Saturday 12/16, 7-10 PM. English/Mandarin/Cantonese. RSVP and questions: 

tien.chen@cbcmgroups.org or kevin.seto@cbcmgroups.org.  

10. Literature Dept.: To purchase a copy of the 2024 Personal Prayer Diary, please either register at the 

Church Bookstore or email us at Literature.Dept@cbcmgroups.org. The estimated cost is $12 per copy. 

Please also specify the quantity and color: Black, Royal Blue, Bright Blue, Burgundy, Charcoal Gray, 

Light Gray, Green, Dark Green, Bright Orange, Purple, Raspberry Red, Dark Red, Tan. Deadline to order 

is Sunday 12/10.  

11. English Women’s Cell Group Christmas Potluck: Please join us for food, singing, games, and fellowship! 

Saturday 12/16, 11 AM at Julie Liu's house. Email julie.liu@cbcmgroups.org for more information. 

Collecting items for Interfaith Works Women’s Center. See insert for more information.  

12. Youth Dept.: Teens Group's 2024 Winter Retreat (Theme: Wilderness) is the weekend of 1/26-1/28, at 

Skycroft Conference Center (Middletown, MD). For students in grades 6-12.Visit here for additional info 

and to register. Sign-up early by Sunday, 12/24 for $130. Contact the Youth.Dept@cbcm.org for 

questions and ask about the sibling discount (now a permanent fixture!). 

13. Free 2024 Church Calendar “Enjoy the Goodness in Our Days” will be distributed today and next Sunday 

(R-Campus in the Visitors’ Lounge after the Chinese Worship Services; G-Campus in the lobby). One per 

family. Additional calendars $3 each.   

14. 2023 Internal Church Facilities Usage (CBCM-R&G): All cell groups, fellowship groups, department 

meetings or church ministries must submit a Facilities Request Form accompanied by an Audio/Video 

Equipment Request Form (if needed) to reservation@cbcm.org. Church Facilities are open to groups on 

a first-come first-serve basis. All requests need to be submitted annually, except requests for CBCM-R 

B09 and the Fellowship Hall, which need to be submitted every half year. Download here.  

 
 
 
 
1. English Sunday School Classes: 9:45 AM, “Church and Culture in Three Countries” and “The Bible - Our 

Firm Foundation: Why We Need to Trust the Bible”  

2. Teens’ Sunday School Class (6th-12th grade): 9:45 AM, “Bible Book Studies – James and Malachi” 

  ROCKVILLE ENGLISH (RE) MINISTRIES 
 
 

mailto:RSVP.events@cbcmgroups.org
https://msteams.link/KAWI
https://msteams.link/SVVR
https://msteams.link/9CDZ
mailto:tien.chen@cbcmgroups.org
mailto:kevin.seto@cbcmgroups.org
mailto:Literature.Dept@cbcmgroups.org
mailto:julie.liu@cbcmgroups.org
https://www.eventbrite.com/e/2024-cbcm-tg-winter-retreat-wilderness-registration-760921636097
mailto:Youth.Dept@cbcm.org
mailto:reservation@cbcm.org
https://www.cbcm.org/en-us/eventcalendar/reservationforms.aspx
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3. The Young Families Fellowship class: 9:45 AM in B09. We welcome all young family couples to join the 

class.  

 

 

 

1. Adult Sunday School: The Book of Romans, 11:30 AM-12:30 PM in Room 210. 

2. Teens’ Sunday School: Journey Advocates, 11:30 AM in Room 226.  

3. Children’s Dept.: 

(1) Childcare: 10:00 AM, Room 224 

(2) Children’s Sunday School: 11:30 AM, Toddlers class in Room 101, Pre-K in Room 224, Elementary 

School class in Room 225.  
4. Fill God’s House Fellowship: Lunch Fellowship, today at 12:30-2:00 PM in Room 210. 
5. Coworkers Meeting: Sunday 12/10 at 12:30-2 PM in Room 210. Lunch provided. RSVP to Elder John Lei 

via WhatsApp or john.lei@cbcm.org.  

 

 

  GAITHERSBURG ENGLISH (GE) MINISTRIES 

mailto:john.lei@cbcm.org
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LATCOM   拉丁美洲專業人福音  
Field: Bolivia    禾場：玻利維亞  
 Pray for the many people that are severely impacted by the difficult economic conditions in 

Bolivia.  
 Pray for God to give Onesimo and Elodia (national missionaries) the strength and wisdom to deal 

with Elodia’s ongoing health issues.    
 Please pray for Mel & Karina Rasse as they balance family and ministry responsibilities. Also 

pray for their son Caleb’s immunity to improve. He continues to struggle with his health and ear 
infections. 

 Pray for the Redes missionaries and volunteers as they make final preparations for visiting 
communities in December to distribute Christmas gifts to children and share the real meaning of 
Christmas through special programs. 

 Pray for Omar and Ana as they purchase Christmas gifts for the children in the Lomerio and 
Valleys. It is a huge undertaking to purchase and to put together over 1,000 gift bags.  

 玻利維亞有許多人正遭遇艱難的經濟狀況, 生活受到嚴重的影響, 請為他們祈禱.  
 我們的本地宣教同工埃洛迪亞的健康是她和丈夫奧尼西莫需要持續面對的問題, 求上

帝賜給他們足夠的力量和智慧來處理. 
 請為梅爾和卡麗娜禱告,讓他們在家庭和事工之間有好的平衡;他們的兒子迦勒的免

疫力下降,一直有健康和耳部感染的問題,也求神醫治,使他身體的狀況得著改善. 
 雷德 Redes的宣教士和志工正在為 12月的社區工作作最後的準備,他們將向孩子們

分發聖誕禮物,並透過特別節目來分享聖誕節的真正意義,請為他們代禱. 
 奧馬爾和安娜正在為洛梅奧和山谷區的孩子們購買聖誕禮物,他們計劃購買並組裝 

1,000多個禮品袋,這是一項艱鉅的任務,請為他們祈求. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Prayer For The Persecuted Church為被逼迫的教會禱告-www.barnabasaid.org 

A systematic ethnic cleansing is taking place is taking place in the Republic of the Sudan (formerly 
North Sudan), as violence that broke out in April this year persists. Thousands have been killed in 
a violent campaign against the non-Arab population of Darfur. As many as 400,000 were killed in 
the Darfur genocide that began two decades ago. Many Christians are among the thousands from 
across Sudan who have fled to Egypt, Ethiopia and South Sudan in search for safety. Intercede for 
the Lord’s people, and all those suffering the ongoing violence, asking that they will have peace in 
this troubled land. 

蘇丹共和國（原北蘇丹）正在徹底地執行種族清算, 今年 4月爆發的暴力事件仍然持
續中. 在針對達爾富爾的非阿拉伯人口暴力行動中, 數千人被殺. 早在二十年前開始的
達爾富爾種族滅絕事件導致多達 40 萬人喪生. 來自蘇丹各地數以千計的人逃往埃及、
衣索比亞和南蘇丹尋求安全, 許多基督徒就在其中. 為主的子民以及所有持續遭受暴力
的人們禱告, 祈求他們在這片動亂的土地上能平安度日. 

 

 

 

 

  Prayer & Thanksgiving 禱告感恩 

  

/ 
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洛城堂 

Rockville    

 

粵語 

國語 
11:30am 

粵 (一):忠於使命, 勇於承擔-  

     以斯拉記, 尼希米記 - B11/13                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

 國 (二): 馬可福音 - B08 

 國 (三): 人論與罪論 - B03/05                                                                                                                   

粵 (二): 耶穌喺邊個 - B15  國 (四): 有效的傳福音 - B09 

粵 (三): 慕道班 - B14  國 (五): 主日福音班 - B10    

國 (一): 歷代志上下 - B07  國 (六): 主日慕道班 - B06 

E
n

g
lis

h
  

9:
45

am
 

 Church and Culture in Three Countries 
 - B16 

Y
o

u
th

  9
:4

5a
m

  James and Malachi - Middle    
 Schoolers   - B15 

 The Bible – Our Firm Foundation:  
 Why We Need to Trust the Bible –B11/13 

 James and Malachi - High  
 Schoolers (9th & 10th Grade) - B07 

 Young Family Fellowship - B09 
 James and Malachi - High  
 Schoolers (11th & 12th Grade) - B08 

 

蓋城堂 
Gaithersburg 

國語 

10:00am 
1)  1) 利未記 - 交誼廳   2) 慕道班 - R225 

English/ 
Youth 

11:30am 
 1) The Book of Romans for Adults - R210     2) Journey Advocates for Teens - R226 

上週敬拜人數 Worship Attendance Last Week 

國語 粵語 Eng./Youth Children 蓋城堂 CBCM-G 

314 165 299 50  74 (M) 27 (E) 6 (C) 

上週主日學人數 Sunday School Attendance Last Week 

135 85  41 (Eng.)  30 (Youth) 72    32 (M) 6 (E)   4 (Y)  17 (C) 

主日學班 (冬季) Sunday School Classes (Winter Quarter) 

 
/ 


